



COMMUNIQUE N° D1/22/3618 MINFOPRA/SG/DDRHE

**Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:**  
*The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:*

En application des dispositions de l'arrêté n° 040/PM du 19 mai 2022 fixant les modalités d'octroi de la dispense d'âge aux personnes handicapées lors des concours administratifs et des recrutements à la fonction publique de l'Etat, est déclarée admissible aux épreuves orales du concours direct des 03 et 04 décembre 2022 pour le recrutement de **personnels dans le corps des fonctionnaires de la Santé Publique (Chirurgiens-Dentistes)**, session 2022, le **candidat handicapée** dont le nom suit.

*In compliance with the provisions of order No. 040/PM of 19 May 2022 to lay down terms and conditions granting age exemption to persons with disabilities during government competitive examinations and recruitment into the State Public Service, The following candidate with disability, is hereby declared successful in the written parts of the direct competitive examination of 3 and 4 December 2022 to recruit personnel into the corps of Public Health (Dental Surgeons) civil servants, for the 2022 session.*

Il s'agit de / They are:

**1. CHIRURGIENS-DENTISTES / DENTAL SURGEONS**

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	CDR159	EPAPE CATHERINE MARILYNE

Les candidats admissibles munis **de leur carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) ou par visioconférence, **le mercredi 28 décembre 2022 à 07 heures précises.**

*Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at the National School of Administration and Magistracy (NSAM) or by videoconference, on Wednesday 28 December 2022 at 7 a.m. prompt.*



11

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **mardi 27 décembre 2022 à 15 heures 30 minutes**.

*Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 27 December 2022 at 3:30 p.m.*

Yaoundé, le 23 DEC. 2022

**Le Ministre de la Fonction Publique  
et de la Réforme Administrative**  
*The Minister of the Public Service  
and Administrative Reform*



**JOSEPH LE**